
Geachte, 

Wij  zijn als jachtcombinatie al 48 jaar werkzaam in het zelfde Jachtveld, in Utrecht west (Veenweide 

gebied). 

Hier hebben wij door de jaren heen altijd een uitstekende hazen  stand welke met ups and downs 

met beleid wordt beheerd. 

In jaren van schaarste (voornamelijk door stroperij) in het verleden, zijn wij als combinatie zeer goed 

in staat geweest door extra beperkende en beschermende maatregelen de hazen stand in ons en de 

ons omringende jachtvelden weer op volle sterkte te brengen. 

Wij hebben er geen enkel belang bij de hazen op welke manier dan ook te overbejagen 

Door de voorjaars en zomertellingen georganiseerd door de KNJV/WBE zijn wij zeer goed instaat te 

bepalen of er in het Jacht seizoen op beperkte wijze geoogst kan worden. Ook onze wijze van jagen 

voornamelijk voor de voet, geeft het wild voldoende kansen te ontkomen. 

Het nu sluiten van de Jacht in bepaalde provincies is in onze visie volledig over de top. 

Ik zou u graag uitnodigen bij ons in het jachtveld te komen kijken en eens te praten met onze boeren 

en mede combinanten en te zien hoe de stand van de hazen werkelijk is. 

Het sluiten van de jacht op Hazen zal naar onze mening averechts werken, juist door het in beperkte 

maten oogsten van wat er in het veld aanwezig is, is voor de jagers een extra motivatie het beheer 

van hazen het gehele jaar rond met plezier te doen. 

De jacht sluiten op basis van toevallig getelde aantallen ( bijvangst vogel telling ) gaat volledig voorbij 

aan het geen wij jagers individueel en in WBE/KNJV verband al jaren doen. 

Wij tellen de werkelijke aantallen en daar is in te zien dat wij in Nederland over een prima 

hazenstand beschikken. 

Dus nogmaals kom uit uw office en laat u op deskundige wijze informeren door de jagers in het veld 

eventueel afgesloten met een lekkere zelf gemaakte Hazepeper 

Met vr gr Dirk Das 


